
Vrijdag 28 juni 2024

Betreft: Opsporingsdienst FIOD Onderzoekt COA-Verhuur;

Geacht college,

In een onderzoek naar corruptie, witwassen en valsheid in geschrifte heeft opsporingsdienst FIOD op 

verschillende plaatsen doorzoekingen gedaan, onder meer bij hotelketen Van der Valk. Een 

woordvoerder van Van der Valk bevestigde dat dit te maken heeft met mogelijke onregelmatigheden 

bij de verhuur van hotelkamers aan het COA. Inmiddels is vandaag in het nieuws gekomen dat 

ex-directeur van het Van der Valk hotel in Duiven, Bob van der V., door zijn ooms wordt beschuldigd 

van belangenverstrengeling bij de asielopvang in het hotel. Ook ’andere familieleden’ zouden 

omgekocht zijn. Intussen heeft het bedrijf volgens het FD een claim van 55 miljoen euro neergelegd 

bij tussenpersoon LCHD.

FVD heeft de volgende vragen voor het college:

● Is het college op de hoogte hiervan en heeft het college inzicht of dergelijke praktijken ook in 

onze gemeente plaatsvinden, vooral gezien het feit dat meerdere hotels, waaronder Van der 

Valk, hier asielzoekers opvangen?

● In hoeverre is de gemeente hierbij betrokken?

● Wordt er door de gemeente samengewerkt met de FIOD of andere opsporingsdiensten om 

toezicht te houden op de verhuurpraktijken van hotels in onze gemeente?

● Heeft de gemeente inspecties uitgevoerd of audits laten uitvoeren bij hotels die asielzoekers 

opvangen? Zo ja, wat waren de resultaten, zo nee, waarom niet?

● Zijn er maatregelen getroffen om te zorgen dat de verhuur van hotelkamers aan het COA in 

onze gemeente volgens de wet- en regelgeving verloopt?

● Hoeveel en welke hotels in onze gemeente hebben momenteel contracten met het COA voor 

de opvang van asielzoekers?

● Wat zijn de stappen die het college zal nemen indien blijkt dat dergelijke praktijken ook in 

onze gemeente plaatsvinden?

● Heeft de gemeente van het Rijk een bonus ontvangen in verband met de vrijwillige opvang 

van asielzoekers in het Crown Hotel, of is dit ingetrokken omdat de spreidingswet niet 



doorgaat?

Mocht de gemeente alsnog de bonus hebben ontvangen dan heeft FVD de volgende vraag:

● Het college en een meerderheid van de raad hebben ervoor gekozen om het geld (de bonus) 

te laten terugvloeien naar het COA, om te zorgen voor lagere kosten met betrekking tot de 

kamerhuur. Hoe weet de gemeente dat het geld goed wordt besteed en niet betrokken raakt 

bij eventuele fraude of misstanden, zoals die nu worden onderzocht door de FIOD?




